
Težavno
usklajevanje
Kot smo najavili že v zadnjl številki Dogovorov, so blli
dani ob koncu preteklega meseca v javno razpravo
aneksi k samoupravnim sporazumom o temeljnih
planih družbenih dejavnostiza leto 1978 v Ljubljani. K
predlogom aneksov je za javno razpravo bilo pred-
loženo tudi gradivo samoupravne interesne skupnostl
za varstvo pred požarom ter samoupravni sporazum o
financiranju komunalnihdejavnostivLjubljani, kerbos
1. julijem letos prenehal dosedanji način financiranja.

Javna razprava bo potekal?
trideset dni v delavskih svetih
organizacij združenega dela
ter svetih krajevnih skupnosti;
nosilci razprave pa so
predvsem novoizvoljeni dele-
gati v delegacijah za področje
samoupravnih interesnih
skupnosti.

V obrazložitvi MK SZDL in
Mestnega sveta ZSSLjubljana
h gradivu za javno razpravo je
moč ugotoviti, da prihajamo v
Ljubljani dokaj pozno v javno
razpravo. Razlogov zato jeveč.
V republiki še ni bil sprejet
zakon o družbenoekonomskih
osnovah svobodne menjave
dela s katerim bi se moral spre-
meniti dosedanji način samo-
upravnega dogovarjanja v
družbenih dejavnostih. Zato je
bil sprejet zakon o začasnem
financiranju do konca aprila
1978.

Občinske samoupravne in-
teresne skupnosti so sicerpra-
vočasno izdelaleanekse samo-
upravnih sporazumov, niso pa
bili še pripravljeni aneksi re-
publiških skupnosti, ki opre-
deljujejo solidarnostzaenotne
programe družbenih dejav-
nosti v republiki. Ob horizon-
talnem usklajevanju med ob-
činskimi skupnostmi in v
mestu se je pokazalo, da so
obveznosti Ljubljane takšne,
da se na podlagi danih mož-
nosti ni mogoče uskladiti in
pravočasno pripraviti anekse
samoupravnih sporazumov.

Zato je bil tudi podaljšan
zakon o začasnem financira-
nju družbenih dejavnosti do
konca junija.

Kljub temu, da je bilo tudi
nadaljnje usklajevanje zelo te-
žavno in bo zahtevalo nekatere

dodatne spremembe pro-
gramov, je bilo uspešno, saj so
IS občin in mesta ugotovili, da
so aneksi usklajeni s sred-
njeročnim programom in so
podani vsi pogoji za javno raz-
pravo in sprejem aneksov
samoupravnih sporazumov o
osnovah planov družbenih de-
javnosti za letošnje leto.

Tako poteka v teh dneh tudi
v naši občini široka javna raz-
prava o omenjenem gradivu,
ki je zanimivo tudi zato, ker
zajema tudi poročila o izvrše-
vanju programa posameznih
samoupravnih interesnih
skupnosti vpreteklemletu. Ob
tem lahko z zadovoljstvom
ugotavljamo, da je bil velik del
v preteklem letu zastavljenih
nalog na vseh področjih dokaj
uspešno realiziran.

Nedvomno pa so tudi za-
stavljeni programi za letošnje
leto takšni, da nam ob nadalj-
njem uspešnem razvijanju de-
legatskega sistema in delu sa-
moupravnih interesnih skup-
nosti zagotavljajo uspešno
delo in nadaljnji razvoj na tem
področju. A. B.


